
 
BRM.0012.9.2023        

Protokół nr 74/2023 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 22 sierpnia 2023 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 13.15 – 13.30 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   – Przewodnicząca Komisji 

2. Tomasz Marcinkowski  – Zastępca Przewodniczącej Komisji 

3. Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji 

4. Ewa Kempska  – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Dorota Rutkowska –  Skarbnik Miasta Inowrocławia; 

2. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich; 

3. Wojciech Piernik – Prezes Zarządu MPK; 

4. Elżbieta Domachowska – Główna Księgowa MPK.   

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1 

do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 73/2023 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Analiza finansowa Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Sp. z o.o.                             

w Inowrocławiu za 2022 r. 

6. Sprawy bieżące.  
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 73/2023 posiedzenia Komisji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 73/2023 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:    za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2023 wraz z autopoprawkami. 
 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 33/2023 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2023. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do udzielania 

tych ulg. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 34/2023 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, warunków dopuszczalności pomocy publicznej                          

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób 

uprawnionych do udzielania tych ulg. 
 

Ad 5. Analiza finansowa Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Sp. z o.o.                      

w Inowrocławiu za 2022 r.  
 

Analiza stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja:  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Materiały są napisane przejrzyście, proszę powiedzieć z czym przedsiębiorstwo się boryka? 
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Elżbieta Domachowska – Główna Księgowa MPK:  

Łączny wpływ w stosunku do roku ubiegłego pogorszył się o przeszło milion złotych i tyle 

otrzymaliśmy mniej od Miasta.    
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Każdy sektor ma mniej pieniędzy. Wszystkie jednostki odczuwają te braki.   
 

Elżbieta Domachowska – Główna księgowa MPK:  

Pandemia też miała na to wpływ. Przed pandemią woziliśmy 4 miliony pasażerów, teraz jest to 

2 miliony 800 tysięcy.   
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Obserwuje się, że tylko jeżdżą emeryci, którzy mają bilety ulgowe lub za darmo. Ewentualnie 

młodzież szkolna.   
 

Elżbieta Domachowska – Główna księgowa MPK:  

Co niektórzy tak przyzwyczaili się do darmowych biletów, jest to przedział wiekowy 65-70.               

My im mówimy, że nie mają prawa jeździć na darmowe bilety, to ciężko im to zrozumieć. 

Doładowują sobie elektroniczną portmonetkę, ale tego nie kasują, co niektórzy jeżdżą na 

„gapę”.  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

W przyszłym roku firma nie otrzyma więcej niż wskaźnik inflacji tj.15%. Będzie to kwota ok. 

14 milionów złotych. Państwo na przyszły rok wnioskowaliście o 16 milionów złotych. My nie 

jesteśmy w stanie zapewnić takich środków. Przedsiębiorstwo w przyszłym roku otrzyma kwoty 

wyższe o wskaźnik inflacji tj. 15%. Mam nadzieje, że budżet się na tyle zbilansuje, że będziemy 

w stanie takie pieniądze zabezpieczyć. Jeżeli będą możliwe rekompensaty, to będzie tak jak 

w ubiegłych latach.  
 

Elżbieta Domachowska – Główna księgowa MPK:  

Była optymalizacja całego układu komunikacyjnego, także będziemy robić o ok. 100 tysięcy 

mniej. Zobaczymy pod koniec roku, jakie to przyniesie oszczędności.   
 

Wojciech Piernik – Prezes Zarządu MPK: 

Ceny energii i paliw są dla nas głównym środkiem „kosztotwórczym”. Nie jest to do 

przewidzenia, zmienia to się tak drastycznie, to na dzień dzisiejszy nie ma co planować. Jest 

również sprawa związana z wynagrodzeniami pracowników, aby ich zatrzymać musimy 

pomyśleć o podwyżkach. Rynek kierowców jest kierowany przez prywatnych przewoźników, 

my nie jesteśmy w stanie zaproponować takich wynagrodzeń.   
 

Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Jakie są średnie wynagrodzenia kierowców?  
 

Elżbieta Domachowska – Główna księgowa MPK:  

U nas średnie wynagrodzenie to 5,5 tysiąca złotych brutto. Łącznie z premią.  
 

Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

A te firmy prywatne?  
 

Wojciech Piernik – Prezes Zarządu MPK: 

NKA może aż tak nie jest konkurencją, konkurencją są firmy związane z przewozem towarów. 

Na wejście tam jest 8 tysięcy złotych netto.  
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Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Polityka Rządu prowadzi to tego, aby spłaszczyć wszystkie zarobki i to w różnych dziedzinach.  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Bez rekompensat z budżetu Państwa nie jesteśmy w stanie sfinansować.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

My mówimy o zawodowo czynnych, a co z pracownikami, którzy przeszli na emerytury. Taki 

kierowca pracował, poszedł na emeryturę, teraz ta najniższa idzie w górę i on teraz będzie po 

niższej tej niższej.   
 

Wojciech Piernik – Prezes Zarządu MPK: 

Niektórzy ci co odeszli mają teraz wyższą emeryturę niż by pracowali.   

 

Ewa Kempska – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Kiedyś w autobusach można było kupować bilety, czy był zauważalny wzrost ze sprzedaży 

biletów w autobusie? 

 

Elżbieta Domachowska – Główna Księgowa MPK:  

On nie był droższy, tylko inny. To był bilet czasowy, który do tej pory obowiązuje. Czy było 

więcej, to trudno mi powiedzieć.  

 

Wojciech Piernik – Prezes Zarządu MPK: 

Bilet można kupić w autobusie przy kasowniku, ale nie gotówką. Zakup biletów gotówką                  

u kierowcy wpływał na czas jazdy kierowcy.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Dziękuję za przygotowanie analizy i odpowiedź na zadane pytania. Życzę, aby pieniądze były 

zadawalające.    
 

Innych pytań nie było.  

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

/-/ Maria Stępniowska 

 

 
Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 


